
Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski

WGOŚ.0003.0038.2021            Kalisz, 22.07.2021r.
D2021.07.02304

Pani
Magdalena Walczak
Radna Rady Miasta Kalisza
magdalena.walczak@vp.pl

Szanowna Pani Radna, 
 

w  odpowiedzi  na  Pani  interpelację  z  dnia  19  lipca  2021  roku  dot.  stanu  drzew
rosnących  w  pasie  drogowym  ulicy  Robotniczej  w  Kaliszu,  uprzejmie  informuję,  że
uszkodzenia  koron  drzew  powstałe  podczas  ostatnich  burz  zostały  usunięte  przez  firmę
zajmującą się pielęgnacją drzew i zieleni miejskiej.

Pracownicy  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  dokonali
przeglądu  stanu  zdrowotnego  pozostałych  drzew.  Drzewa  zamierające  oraz  zagrażające
bezpieczeństwu mieszkańców i mienia, po uzyskaniu stosownych zezwoleń zostaną usunięte,
natomiast  te  o  nadmiernie  rozrośniętych  koronach,  po  okresie  wegetacji,  odpowiednio
zredukowane.

Zapewniam,  że  za  każde  usunięte  drzewo  w  mieście  pojawia  się  kilka  nowych
nasadzeń, w szczególności gatunków dobrze znoszących trudne warunki miejskie.

Z poważaniem



Kalisz,  19.07.2021 roku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w związaną ze stanem wiśni 

wzdłuż ul. Robotniczej w Kaliszu. 

 W jednej z poprzednich interpelacji zwracałam uwagę na stan wiśni posadzonych 

wzdłuż ul. Robotniczej w Kaliszu. Podczas burz i wiatrów gałęzie wiśni, ze względu na ich 

stan łamią się i tarasują chodnik i miejsca parkingowe wzdłuż chodnika. Do połamania wiśni 

ostatni doszło przeszło tydzień temu, połamane gałęzie leżą na chodniku utrudniając 

przejście. Do rozważania pozostaje co z pozostałą częścią drzewa, którego gałęzie połamały 

się. 

 Biorąc pod uwagę powyższe uprzejmie proszę, aby odpowiedni wydział  podjął 

stosowne czynności. 

 

  

  

Z wyrazami szacunku 

Magdalena Walczak 

Radna Rady Miasta Kalisza 

 


